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متن پرسش

سلام استاد: پیرامون صحبت شما رو در مورد کرونا؛ این جمله «وانصره بالرعب» که در دعاهای امام

زمان هست رو میشه الان ازش تعبیری داشت؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر میآید آن نکته که میفرماد جا دارد، از آن جهت که مؤمنین در

مصائب هم به برکاتی میرسند که بعضاً در راحتیها بهدست نمیآید. موفق باشید


